
Forældrebestyrelsesmøde den 15. januar 2024  

 

 Afbud fra Maria 

 

Dagsorden:  

 

1. Kursus for nye forældrebestyrelsesmedlemmer  

Bringes i erindring. Dato og tilmeldingslink er udsendt.  

  

2. Bleer – hvordan går det, når forældre selv medbringer dem? 

Overordnet feedback er positiv. Der er ekstra arbejde i forbindelse med opbevaring, men det anses som ok. 

Det er gået fint med at modtage/aflevere og registrering. Bodil foretager opfølgning, før næste leverance i 

forhold til størrelse, da pædagogerne ønsker en str. større end barnet typisk anvender.  

 

3. Regnskab 2023  

Regnskabet er endnu ikke lukket, og det forventes at der er en lille rest ca. 90t, som forventes overført til 

dette år.  

 

4. Budget 2024   

Normeringsark og budget 2024 er udsendt i forvejen.  

Hvis der kan prioriteres anderledes er det husets ønske at få mere uddannet personale.  

  

5. Børn – børnetal, skolebørn, m.v.  

Vi har 20 børn i vuggestue og 35 børn i børnehaven (heraf 10 kommende skolebørn).  

 

6. Personale – hvem er hvor netop nu? 

I vuggestuen er Rikke, Liva, Benedikte, Victoria, Cecilia, Mathilde, Resala og Yvonne 

I børnehaven er Kristian, Martin, Kirsten, Mickey, Carsten og Jesper 

Kristian er ny pædagogisk medhjælper i bh.  

Fra 1. februar rykker Cecilia, som er studerende i børnehave.  



 

 

7. Tilsyn i februar  

I løbet af februar foretages observationer af leder, pædagog og konsulent, 3 x 8 timer.  

• 1. februar skal hele huset til aftenmøde vedr. processen for tilsyn. 

• 7. februar er der workshop for leder og pædagog, som skal observere 

• 11. marts datamøde for leder og pædagog samt konsulent  

• 15. marts leder og konsulent planlægger personalemøde  

• 20. marts personalemøde for hele huset  

• 29. maj møde med dagtilbudschef, konsulent, leder og bestyrelsesformand, som drøfter 

udviklingspunkter   

Arbejdsindsatsen for personalet er større end tidligere med håb om et godt og brugbart resultat.  

Emner for tilsynet: 

• Fysisk indretning 

• Relationer 

• Leg og aktivitet 

 

8. Fokus i 2024 

Medarbejderne har ønsket at vi dygtiggør os på disse felter: 

• Sansemotorik  

• Sprogmiljøer  

• Aktiviteter på legepladsen 

Sansemotorik:  

Henviser til tidligere præsentation af Yvonne, vedr. hvordan sansemotorik kan anvendes i hverdagen til at 

styrke børnene.  

Sprogmiljøer:  

Vigtigheden af sproget og fokus herpå. Fokus på teoretiske og pædagogiske tankegang omkring emnet, og 

hvordan det kan indgå som udviklingspunkt i hverdagen. Positiv erfaring med dialogiske læsning. 

Aktiviteter på legepladsen: 

Personalet ønsker fokus på og struktur for aktiviteter på legepladsen, fx bogkasse, strandkasse, mv. Ting 

der overskueligt kan medbringes på legepladsen til voksenstyrede aktiviteter.  

 

9. Evt.  

 



 

• Drøftelse af aktuelle emner fra verden omkring os med børnene: Det drøftes med børnene, men 

som udgangspunkt ikke planlagt aktivitet. Bodil/Jesper overvejer hvordan det bedre kan 

inkorporeres i hverdagen, fx konge/prinsessekroner, fodbold, andre aktiviteter. 

• Morgensamling: Stort ønske fra pædagogerne, men grundet ekstraordinært meget sygdom over 

vinteren har dette desværre ikke haft høj prioriteret i børnehaven  

• Gruppebilleder: Ønske fra forældre om gruppebilleder, blot taget i hverdagen. Det vil Det Gule Hus 

gerne prioritere.  

 

 

 


